

HP5X00_1050 Chip Decoder Manual

1、依据所使用的墨盒类型将短路块（跳线帽）插到 JP1 的正确位置，例如 HP5500DYE（户内）墨盒就将短路块插到 JP1 的 5500 位置。

According to the cartridge style, insert the short circuit board into the right place on the JP1 (as the picture following picture), for example:HP550DYE,we insert the short circuit board in the JP1 5500.

2、关闭打印机，打开墨盒一侧的后盖，拔掉墨水供应站（ISS）电路板上的插头。

Turn off the printer, open the back cover of the side of the cartridge, pull out the plug connector on the ink supply station (ISS) electronic board.

3、对于 HP5500,HP5100,将机器上拔下的插头插入电子卡的 5X00 插座中即可。
As for HP5500,HP5000,insert the plug connector to the plug 5X00 of the chip decoder.

4、对于 HP1050,HP1055 将机器上拔下的插头插入电子卡的 1050 插座中即可。
As for HP1050,HP1055,insert the plug connector to the plug 1050 of the chip decoder.

5、开机。

At last, you can turn on the printer.



JP1: 跳线帽位置选择

The cartridge type of JP1 choosing

83UV, 用于:5500/5000 UV

83UV for 5500/5000 UV

5500,用于:5500/5000 DYE

5500 for 5500/5000 DYE

1050,用于 1055/1050

1050 for 1055/1050

5100,用于 5100

5100 for 5100

注意事项(Note):

1、不可与别的电子卡一起使用。

Pls do not use the decoder with other decoder together.

2、关机后重新开机 hp 5500/5000 显示面板墨水容量将显示为 100%的状态。

The display panel of of the ink value will be 100% after turn off and turn on the printer again.

3、当显示面板墨水容量显示为 25%时，墨水容量显示将不再下降。

只要关闭打印机，电子卡将复位，重新开机 hp 5500/5000 面板墨水容量将又显示为 100%状态。

When the display panel show the ink value is 25%, the ink value will not go down any more, just need to turn off the printer, then the decoder will be reseted. Turn on the printer, the value will be 100%.

4、hp 5500/5000 喷绘机用户要注意墨盒墨水的容量，墨水用完了,本电子卡照样可用,不会提示。

Pls take care of the ink value of the ink cartridge if use the HP5500/500o printer, when the ink use out, the decoder will keep working, it will not tip you there is no ink in the cartridge.